

6D5N Delightful Morocco Tour | 6 天 5 晚 摩洛哥欢乐之旅

GROUND ARRANGEMENT | (T/C:GA-MDMT) PRIVATE TOUR | UPDATED: 22MAR2022



Day 01: Arrive Casablanca – Marrakesh (Dinner) 243.5 km | 卡萨布兰卡 – 马拉喀什 (晚餐)

- Upon arrival at Casablanca Mohammed V International Airport, meet and greet by the representative. Start the day to discover the secrets of this old-world city in Morocco's economic capital, visit **medinas and squares of Casablanca**. Continue to visit the famous **Hassan II Mosque**, enjoy free time to stroll down the **Ain Diab Corniche**. Later, visit the **Habbous Quarter** and **historic Mehkama**. Then, depart to Marrakesh. Transfer to hotel for check-in, dinner and overnight
抵达卡萨布兰卡穆罕默德五世国际机场。代表见面并打招呼。开始新的一天，探索摩洛哥经济首都这座古老城市的秘密，参观卡萨布兰卡的麦地那和广场。继续参观著名的哈桑二世清真寺，享受空闲时间漫步在艾因迪亚布滨海路。之后，参观哈布斯区和历史悠久的梅卡马。然后，启程前往马拉喀什。转移到酒店办理入住手续，晚餐和过夜。

Day 02: Marrakesh – Ouarzazate (B/L/D) 132 km | 马拉喀什 – 瓦尔扎扎特 (早/午/晚餐)

- Breakfast at hotel and check out. Proceed to Ouarzazate, where Lawrence of Arabia, Gladiator and The Mummy were filmed. Cross the **Tizi-n-Tichka** pass in the **Atlas Mountains**, enjoy the perfect nature and amazing landscapes. Continue to visit the well-preserved **Aït Benhaddou kasbah**, a UNESCO World Heritage site. Lunch at local restaurant. Later check-in, dinner and overnight at hotel.
酒店早餐后退房。前往瓦尔扎扎特，阿拉伯的劳伦斯、角斗士和木乃伊的拍摄地。穿越阿特拉斯山脉的提齐-提奇卡山口，享受完美的自然风光和迷人的风景。继续参观保存完好的联合国教科文组织世界遗产阿伊特·本哈杜古堡。在当地餐厅享用午餐。稍后入住，晚餐并在酒店过夜。

Day 03: Ouarzazate – Zagora 159.8 km (B/L/D) | 瓦尔扎扎特 – 扎戈拉 (早/午/晚餐)

- Breakfast at hotel and check out. Proceed to **Zagora**, enjoy an experience the life of a **Berber at a desert camp in the Sahara**. Continue to cross the shifting sand dunes on the back of a camel. Lunch at a local restaurant. Later check-in, dinner and overnight at the hotel.

酒店早餐后退房。前往**扎戈拉**，在撒哈拉沙漠营地体验柏柏尔人的生活。骑着骆驼继续穿越移动的沙丘。在当地餐厅享用午餐。稍后办理入住手续，晚餐并在酒店过夜。

Day 04: Zagora – Marrakech (B/L/D) 351.3 km | 扎戈拉 – 马拉喀什 (早/午/晚餐)

- Breakfast at the hotel and check out, departure to Marrakech. Start the day to visit **Menara gardens**, provides a refreshing and welcome respite from soaring Moroccan temperatures and **Museum of Marrakech**, an art museum located in the old center of Marrakesh, Morocco. Continue to visit **Koutoubia Mosque**, the largest mosque in Marrakesh, Morocco and the bustling square of **Jemaa ElFna**, watch the daily life among the market stands. Lunch at a local restaurant. Check-in, dinner and overnight at the hotel.

酒店早餐后退房，启程前往马拉喀什。开始新的一天参观**梅纳拉花园**，从气温飙升的摩洛哥和**马拉喀什博物馆**（位于摩洛哥马拉喀什旧中心的艺术博物馆），提供令人耳目一新且受欢迎的参观体验。继续参观摩洛哥马拉喀什最大的清真寺**库图比亚清真寺**和热闹的**杰玛艾尔-法纳广场**，观看市场摊位之间的日常生活。在当地餐厅享用午餐。在酒店办理入住、晚餐和过夜。

Day 05: Marrakech (B/L/D) | 马拉喀什 (早/午/晚餐)

- Breakfast at the hotel, start the day to visit the picturesque gardens of Marrakech, an authentic Moroccan “tagine” and maze-like streets of the Medina. Continue to visit **Saadian Tombs**, near the Kasbah Mosque and Bahia Palace, the masterpieces of Moroccan architecture and the major monuments of the-country's cultural heritage. Later, visit **Majorelle gardens**, the most delightful and stunning spots within this red-walled city and Dar Si Said, displaying ornate artisanal Moroccan objects. Lunch at local restaurant. Later. dinner and overnight at the hotel.

在酒店享用早餐后，开始新的一天参观马拉喀什风景如画的花园，这是真正的摩洛哥“塔津”和麦地那迷宫般的街道。继续参观靠近卡斯巴清真寺和巴伊亚宫的**萨阿迪安陵墓**、摩洛哥建筑的杰作和该国文化遗产的主要古迹。之后，参观**马若雷勒花园**，这是这座红墙城市和达西赛义德中最令人愉快和迷人的地方，展示着华丽的手工摩洛哥物品。在当地餐厅享用午餐。之后，晚餐并在酒店过夜。

Day 06: Marrakech – Casablanca (Breakfast) | 马拉喀什 - 卡萨布兰卡 (早餐)

- Breakfast at the hotel, free activities at your own leisure till check out from hotel. Will be transferred to the airport for departing flight.

* The client normally needs to be at the airport 3 hours before the departure flight. 酒店早餐，自由活动至酒店退房。将被送往机场搭乘离境航班。

* 客户通常需要在起飞前3小时到达机场。

Sequence of itinerary subject to arrangement

Star	HOTEL (Or similar class)	Travelling Period: 01 MAR 2022 – 31 OCT 2022				
		Min. 2 Departure, Rate per pax in Twin Share Room (MYR)				
		GV2	GV4	GV6	GV8	Single Supp Add on
4*	MARRAKECH-Palm Menara Hotel*1N OUARZAZATE- Kenzi Azghor Hotel*1N ZAGORA- Kasbah Sirocco*1N MARRAKECH- Palm Menara Hotel*2N	6638	4388	3998	3598	998
4&5*	MARRAKECH - Les Jardins De La Koutobia*1N OUARZAZATE - La Berbere Palace 5*1N ZAGORA - Kasbah Sirocco*1N MARRAKECH - Les Jardins De La Koutobia 5*2N	9688	7588	7168	6688	3188

Remarks:

**2 PAX (6 SEATERS) In Private / 4 PAX (6 SEATERS) In Private
6 PAX (17SEATERS) In Private / 8 PAX (17 SEATERS) In Private**



